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Wijkraad de Brabander 
 

 

Notulen: nummer 05, 2018 

Datum overleg: 3 september 2018 
Aanwezig: Olaf Duisters, Dorus van Rooij, Marc van Dalen, Hugo Coolen, Rolf van de Ligt, 

Joyce de Graaff, Dave Groenen 

Afwezig:, Bas Gorissen, Ingrid Starmans, 

 

Agenda:  

1. Welkom  

2. Notulen vorige vergadering 

3. Punten uit de actielijst 

4. Ingekomen stukken  

5. Sociaal klimaat,  

6. Verkeer 

7. Bestemmingsplan 

8. Woonomgeving 

9. Rondvraag en sluiting 

 

 

 

1) Welkom, afmeldingen besproken 

2) Notulen vorige vergadering niet aangenomen want te laat rondgestuurd. 

3) punten uit de actielijst 

 

Doorgenomen en bijgewerkt. 

 

4)  Ingekomen stukken.  

 

 

 Bouwvergunning stukken  

 Brief over explosieven onderzoek 

 Stukken over navigatiesystemen. Dave licht enkele veranderingen toe. 

Klein stukje Smellekenlaan wordt Boomvalk. Het betreft het stukje tegenover Bas 

waar geen woningen aan liggen. Bewegwijzering Boomvalk wordt uitgebreid. Tijdje 

gediscussieerd over nr 42 en verder, die nummers hadden eigenlijk 20 hoger moeten 

zijn. Nummering Boomvalk is gewoon onlogisch. Probleem is niet oplosbaar. Nu 

geboden optie met bordjes eerst een tijdje aankijken en vaststellen of de problemen 

met het vinden van de juiste weg nu afnemen. 

 Parkeerstukken. Dorus vraagt nog parkeernormen na bij John Drabbels  

 Brief over tuinafval die rondgestuurd is in de Boomvalk. Goede brief. Deze kan indien 

nodig ook gebruikt worden in andere delen van de wijk. Het storten van groenafval, 

metname gras, komt veelvuldig voor in delen van de wijk. De daders vinden meestal 

dat het gras wel vergaat en zien niet in wat het probleem is. Het storten vindt nu nog 

plaats op open bouwkavels, indien die zijn volgebouwd zal het probleem in de 

WADI’s groter worden. 

 Afwijzing sponsoring door Inalfa 
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6. Sociaal klimaat.  

 BBQ drukker bezocht, aantal teams was minder. Sfeer was goed. Opbrengst financieel 

was hoger, kosten iets hoger. Verlies is beperkt gebleven. 

 Diana Ummels, timing van enquête was net te laat/ongelukkig in verhouding tot de 

spellen. Volgende keer beter kijken hoe dit in te passen is. Desondanks gaf Dave aan 

nuttige gesprekken met bewoners gevoerd te hebben. 

 Enquête is door Dorus ook even bekeken. Wijkbewoners geven de wijk vooralsnog 

een ruime voldoende qua leefgenot. 

 

7. Verkeer.  

 Overloonseweg, Dorus heeft geregeld dat Elianne van de Pas naar het overleg over 

Rotonde Overloonseweg gaat.  

 

 

8. Bestemmingsplan:  

 Cluster 4 vastgesteld door de raad. 

 Dorus vraagt planning na voor grondwerk Cluster 4. 

 

9. Woonomgeving:  

 Rotondes, offertes groenaankleding moeten in de begroting. Volgend jaar moet er een 

keuze gemaakt worden voor besteding en locatie. 

 Keep it clean day, Diana  Dave laat stukje in Peel en Maas zetten 

22 september, 10:00 tot 13:00 in Brabander, containers geregeld. Rolf zelf artikel 

zetten namens Brabander indien het Dave niet lukt dit bij het algemene artikel te 

krijgen. 

 Wilms, Olaf bellen. Verzoeken of hij het frame tbv reclamedoek wil doneren aan 

wijkraad. Olaf mailen naar Mary.Weiss@venray.nl om te vragen waar we als wijkraad 

het frame zouden mogen plaatsen.  

 

10. Rondvraag/overige:  

Wijkoverstijgende zaken aankaarten bij het college WRO/DRO overleg. 

 

 

 

Actielijst: 

Nr Omschrijving Actie houder Status 

1 Rob Olthof neemt zelf initiatief inzake 

hondenuitlaatterrein 

Olaf In afwachting, 

onzeker of het 

doorgaat Rob 

heeft huis te koop 

staan. 

2 Notulen op site zetten Marc Permanent 

3 Navragen parkeernormen Dorus navragen bij John 

Drabbels 

4 Wilms bellen, Mary Weis mailen inzake extra 

publicatieframe 

Olaf Mary, gemaild. 

Wilms nog bellen 

5 Tessa van Dalen vragen Halloween optocht 2018 

voor te bereiden 

Marc In uitvoering 

mailto:Mary.Weiss@venray.nl
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6    

7 Doorsturen stukken WRO Olaf Permanent 

8 Doornemen statuten (o.a. roulatie bestuursleden) Allen On hold 

9 Statuten: Kvk inschrijving wijzigen ? Olaf / Marc On hold 

10 Flyer maken, 2 keer per jaar Werkgroep 

Sociaalklimaat 

Voor St-maarten 

optocht 

11 Als Schapen geweest zijn staan er nog allerlei hoge 

planten die de schapen niet lusten. Is het mogelijk 

die af te maaien. 

Dave Navragen bij Ron 

Berben 

12    

13    

14 Vragen naar grondpositie Broekweg-Tuureluur  Olaf In uitvoering 

15    

16    

17    

18    

 

 

Vergaderplanning 2018, aanvang 20:00 (datum, locatie) 

 

8-januari 2018,   Dorus. Boomvalk 43 

5 maart 2018,   Rolf, Laagheidehof 7 

7 mei 2018   Olaf Laagheidehof 5 

2 juli 2018  Marc Buizerdlaan 2 

3 september Joyce Sperwerstraat 24 (Ingrid is met vakantie, Dave misschien) 

5 november   Bas Boomvalk 1 

 


